
Fra: Alf Kvalheim <offiseren074@gmail.com> 
Sendt: 16. mars 2017 16:20 
Til: Irene Nærbø Wilhelmsen 
Emne: Re: 17/8658 Svar - Vedk fart i byggjefelt 
 

Takk for svar. 

Etter vår mening er denne målemetoden ubrukelig i et byggefelt. Hva er vitsen med soneskilt 

30km når de fleste kan kjøre fortere. Blir du tatt i fartskontroll for å kjøre for fort, hjelper det 

lite å påberope gjennomsnitt. Som sakt helt ubrukelig. 

 

16. mar. 2017 13.06 skrev "Irene Nærbø Wilhelmsen" 

<Irene.Wilhelmsen@lindas.kommune.no>: 

Sjå vedlegg 
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